
Referat fra møde i afdelingsbestyrelsen afd. 23 onsdag d. 5.2.2020 
 
Til stede Lise Møller-Madsen, Poul Meisler, Anna Grethe Ryding og Birthe Louise 

 
Dagsorden. 

1. Orientering fra formandsmødet 
2. Gennemgang af regnskab 
3. Budgetønsker 
4. Kommende forbedringer 
5. Indretning af soverum og lejekontrakt 
6. Beboerarrangement 
7. Orientering om diverse beboerproblemer 
8. Evt. 

Ad.1 Lise og Poul orienterede fra formandsmødet d.29.1. Og især affaldssortering gav anledning til 
debat. 
Ad.2. Regnskabet blev gennemgået og godkendt.  
Ad.3. Vi diskuterede udgifter til brusekabine i fælleshuset.  
Ad.4. Vi diskuterede kommende forbedringer i lejemålene. Blandt andet var der drøftelse af, at 
evt. forbedringer af badeværelser skal være en individuel forhandling. Dvs. Hvert lejemål laver 
aftale med boligforeningen. 
Ad. 5. Lise og Anna Grethe orienterede om indkøb til soverum i fælleshus. Der opstod debat om, 
der skal indhentes tilladelse. Anna Grethe tager kontakt til Claus T. 
Ad.6. Vi aftalte beboerarrangement d. 11.3. Kl. 17.30 i lighed med sidste år. 
Ad.7. Orientering om beboerproblemer. Vi aftalte at stoppe med blomster tilbyde beboere. 
Ad.8. Vi diskuterede tidspunkt for markvandring. Lise kontakter Claus T.  
 
Ref. lise 
 
 
 


